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Onderwerp 

Evaluatie kermisdagen Blaricum 2023 

 

Portefeuillehouder 

B.M. de Reijke 

 

Openbaar 

Ja 

 

Kennisnemen van 

Evaluatie kermisdagen Blaricum 2023 

 

Aanleiding (inleiding) 

De Blaricumse kermisdagen 2023 hebben plaatsgevonden van 19 augustus tot en met 23 

augustus. De Oranjevereniging en Blaricumse horecaondernemers organiseerden, zoals 

gebruikelijk, tal van activiteiten. Vanuit de gemeente is voor de kermisattracties gezorgd. 

 

Op basis van evaluaties van voorgaande jaren zijn er voor 2023 hoofdzakelijk drie 

uitgangspunten gehanteerd: goede en tijdige samenwerking, spreiding van publiek en 

grip op het voorkomen dan wel acteren op ongeregeldheden. Dit heeft geleid tot de 

volgende (nieuwe) aspecten: 

1. Cameratoezicht ingesteld waarbij live meegekeken werd door een meldkamer op 

afstand en extra lichtmasten (georganiseerd door de gemeente); 

2. Inzet op spreiding van publiek door samenwerking tussen de horecaondernemers 

te bevorderen en buitenbars bij de horeca al vanaf de zaterdag toe te staan; 

3. Aanwijzing van een deel van het centrum tot evenemententerrein, waardoor het 

afgeven van gebiedsverboden mogelijk wordt; 

4. Andere inzet van politie/boa’s en beveiliging. Evenementenbeveiliging 

verantwoordelijk voor veiligheid evenement. Boa’s tweede schil en bij calamiteiten 
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die niet in de hand te houden zijn is politie achter de hand. De politie was met 1 

koppel aanwezig op de kermisdagen, Boa’s in het weekend met 4 personen en 

maandag t/m woensdag met 6 personen. Er was jongerenwerk aanwezig vanuit 

Versa Welzijn. Door politie is er voorafgaand aan de kermisdagen gemonitord 

onder (jeugd)groepen hoe de stemming was ten aanzien van de kermisdagen.  

5. Verantwoordelijkheid voor beveiligingsmedewerkers op straat belegd bij horeca. 

 

Er hebben verschillende evaluatiegesprekken plaatsgevonden, waaronder een gesprek 

met de veiligheidspartners, een gesprek met de intern betrokken ambtenaren en een 

gesprek met de organisatoren.  

 

Kernboodschap 

Door alle deelnemers en veiligheidspartners is aangegeven dat de sfeer bij de 

kermisdagen dit jaar heel goed was. De samenwerking verliep goed, incidenten waren 

goed af te handelen en er zijn geen massale vechtpartijen geweest. Er is één 

gebiedsverbod opgelegd. Er zijn vijf klachten geregistreerd en enkele inwoners die eerder 

klachten hadden, hebben nu juist complimenten geuit over de gang van zaken. 

 

Jongerenwerkers waren goed in staat om jeugd op een prettige manier preventief aan te 

spreken. De horecabedrijven hebben vanaf de zaterdag al buitenbars geplaatst, voor 

meer spreiding van het publiek. Dit bleek een goede keuze in verband met de drukte.  

 

Cameratoezicht was geplaatst op strategische plekken en in goed overleg met 

omwonenden. De toevoeging van cameratoezicht en lichtmasten is als zeer positief 

ervaren. Op alle kermisdagen is er diverse keren contact geweest tussen de meldkamer 

cameratoezicht en de coördinator BOA’s en vervolgens met de beveiliging. Op deze 
manier zijn diverse opstootjes in de kiem gesmoord. Vanuit bewoners en publiek zijn 

alleen positieve reacties op het cameratoezicht bekend. Het inschakelen van de 

lichtmasten zorgde in de latere uren voor eerder vertrek van het publiek ter plaatse.  

 

De inzet van beveiliging als eerste schil werd positief ervaren. Wel heeft dit geleid tot 

discussie over de kosten hiervan. De inzet van politie was goed en deze was snel ter 

plaatse bij escalatie. De sfeer op de woensdagavond werd wat onrustiger met meer 

opstootjes. Op de woensdagavond/nacht hebben meerdere politie-eenheden om 

Blaricum heen gecirculeerd omdat er een melding was over jeugdgroepen die elkaar 

zouden gaan treffen. Dit heeft uiteindelijk niet op grote schaal plaatsgevonden. 
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Kortom, de kermis in Blaricum is dit jaar zeer goed verlopen, mede door een combinatie 

van de genomen maatregelen. Voor volgend jaar zijn nog enkele aandachtspunten.  

 

- Iedereen was goed te spreken over het cameratoezicht en de extra lichtmasten. 

We gaan deze inzet doorzetten en verder uitwerken voor volgend jaar, mogelijk 

dat de locaties geoptimaliseerd kunnen worden.  

- De inzet van de Boa’s verliep het beste met zes personen. Volgend jaar zetten we 

in op aanwezigheid van zes Boa’s op alle dagen. De inzet van jongerenwerkers 
beviel goed, dus we willen volgend jaar inzet vragen voor alle dagen van het 

evenement.  

- Jeugd, (in)drinken en lastig gedrag blijven aandachtspunten. Het systeem van 

polsbandjes voor meerderjarige drinkers werkte onvoldoende. Volgend jaar wordt 

opnieuw het gesprek aangegaan met de horeca om na te denken over alternatieve 

mogelijkheden. Er is aangegeven dat er voor 18-minners weinig activiteiten zijn. 

We willen ook onderzoeken of het een mogelijkheid is om de kermisattracties 

vanaf de zaterdag te laten plaatsen. De overige activiteiten beginnen immers ook 

op de zaterdag en het zou een gunstig effect kunnen hebben op de jeugd. 

- Vroegtijdige voorbereiding, algemene communicatielijnen en aanspreekpunten 

tijdens het evenement blijven een aandachtspunt. 

- De rol van de gemeente als organisator voor de kermisattracties blijkt complex. 

Dit komt erop neer dat het college een evenementenvergunning aanvraagt bij de 

burgemeester. Dit geeft een lastige dubbelrol in de uitwerking door team 

Veiligheid en m.n. de buitendienst. De overeenkomsten met de 

kermisexploitanten lopen af en er wordt onderzocht wie de organisatie hiervan 

kan en wil overnemen.  

 

 

Communicatie en vervolg 

Er zal over de invulling van de kermis in 2024 vroegtijdig contact gezocht worden met de 

verschillende betrokken partijen. 

 

Bijlagen 

Niet van toepassing 
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